
  

 

Stichting Dorpsraad Callantsoog & Groote Keeten 

 Website: www. dorpsraadcallantsoog.tk  

Email: dorpsraadcgk@quicknet.nl 

secretariaat: Jewelweg 1 

1759 HA Callantsoog 

Girorekening: P 606575 

Postbank rek.nr.: 60.65.75    Inschr. Handelsreg. KvK.  Nrd. West-Holland nr.: 37081288 

 

 
 

 

                VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN 5 NOVEMBER 2009. 

 

Aanwezig: dhr. van Ravenzwaaij; dhr. Landman; mevr. Bracht; dhr. de Wind; dhr. 

van Gaalen; dhr. Deekens; dhr. den Hollander; mevr. ten Boekel; dhr. Tepas; 

mevr. Mooy. 

Afwezig met kennisgeving: dhr. van der Zee; dhr. Klijn. 

 

Gast: dhr. Drieënhuizen. 

 

De voorzitter opent de vergadering en geeft de gast het woord: 

 

Vanuit de IJsclub “Zwanenwater” komt de vraag of de DR wil meedenken aan een 

alternatief voor een schaatsbaan. Doordat de winters vaak niet meer zo streng 

zijn, bevriest het Zwanenwater niet tot nauwelijks. Wellicht kan de DR met dit 

verzoek in het achterhoofd bijv. de Structuurvisie 2040 en eventuele andere 

stukken, lezen. 

Dan komt er vanuit de ANBO de vraag over de “nooddoorsteek” bij de 

Zeereep/Abbestederweg. Hier staan steeds auto’s geparkeerd. Hierdoor is het 

onmogelijk om van de nooddoorsteek gebruik te maken door ambulances en 

brandweer. Tevens is de doorsteek in Uyterlandt is niet geschikt voor grote 

voertuigen. Dhr. Tepas neemt dit mee naar de Gemeente en de Brandweer, waar 

hij van de week toch al een afspraak mee heeft. 

De vergadering neemt afscheid van dhr. Drieënhuizen en gaat besloten verder. 

 

Mededelingen. 

Zijn aan een ieder rondgemaild. Verder wordt unaniem besloten dat het opnemen 

van de privéadressen van de leden op de site niet gewenst is. 

Botgat: alle opstallen zullen gesloopt worden, m.u.v. de schietplaats. Er is een 

bouwvergunning aangevraagd voor een uitkijktoren. 

Kunstwerk bij Kiefteglop: er is inmiddels gemaaid. Aan de kunstenaar is een 

offerte gevraagd om het werk op te knappen. Tevens zal er een lijst gemaakt 

worden van alle kunstwerken in de Gemeente met hun makers. 

Er is mailverkeer geweest over de slagboom bij de strandopgang Abbestede: 

onze ongerustheid wordt gedeeld door het HHschap, en zal in behandeling 

worden genomen. 



  

De afrastering in de duinen voldoet aan de eisen en zal niet verder uitgebreid 

worden. 

Er is geconstateerd dat er olie is geloosd op de slot langs de Zuid-Schinkeldijk. 

Dit is reeds gemeld en bekend bij de diverse instanties. 

Dhr. Tepas heeft morgen een overleg met de Brandweer over de doorgangen 

voor calamiteiten, en dan met name de Stuyvezandeweg. Ook zullen de 

opmerkingen van dhr. Drieënhuizen meegenomen worden. 

Dhr. Tepas heeft het huishoudelijk reglement opgestuurd naar de nieuwe leden. 

Dhr. C. de Bakker heeft laten weten geen lid te willen worden. Dit wordt 

betreurt door de DR. De voorzitter doet een oproep aan alle leden om rond te 

kijken voor nieuwe leden. De secretaris en voorzitter zullen over resp. 1 en 2 

jaar vervangen moeten worden.  

Op 28 oktober is Gedeputeerde Heller in de Zijpe geweest over de herindeling. 

Deze man presteerde het om alles en iedereen te schofferen. Hij kwam duidelijk 

met een boodschap om de Zijpe in het gareel te krijgen/houden, maar dit is niet 

gelukt. Er wordt nu een commissie ingesteld die de zaak gaat onderzoeken. 

Begroting 2010: weinig schokkende feiten. Er komt een Ouderenwerker. 

Op 7 december zal er een Infobijeenkomst zijn in het Dorpshuis over het 

Dorpsplein. 

Dhr. Tepas wil toch nog even stilstaan bij de gruwelijke dood van dhr. Mosa, 

mede-eigenaar van de Visserman. En dan met name over de berichtgeving in de 

pers. Er worden dingen gesuggereerd die nergens op gebaseerd zijn. Blij was hij 

dan ook met het stukje van dhr. Tabeling, voorzitter van de 

Ondernemersvereniging. De DR wenst de familie van dhr. Mosa veel sterkte met 

het verwerken van hun verlies. 

Diverse leden hebben gereageerd op de oproep om de onveilige situaties in hun 

omgeving kenbaar te maken. Dhr. Tepas heeft deze gebundeld en rondgemaild. 

De secretaris zal een begeleidend briefje maken en de lijst opsturen naar 

wethouder Blonk. 

Op onze site zal vermeld worden dat burgers veel dingen zelf kunnen melden bij 

BelHerstel via de mail en de telefoon. 

 

Vergaderdata 2010. 

Ook in 2010 zal er steeds de eerste donderdag van de maand vergaderd worden 

m.u.v.  de maanden juli en augustus. 

Exacte data:  

07-01; 04-02; 04-03; 01-04; 06-05; 03-06; 02-09; 07-10; 04-11; 02-12. 

 

 

 

 



  

Diverse werkgroepen. 

 

Callantsoog: dhr. Deekens meldt dat de ondernemers bezig zijn om de 

mogelijkheid om geld af te storen in Callantsoog terug te halen. 

De Oranjevereniging is ter ziele, na verschillende keren oproepen gedaan te 

hebben, waar niemand op reageerde, is het gedaan. Er is gevraagd of de 

Ondernemersvereniging het wil overnemen. Er zijn veel vrijwilligers nodig. Als 

die er niet komen, zal er volgend jaar niets georganiseerd worden. 

Ook de opening van het Badseizoen staat hiermee op losse schroeven. 

Op 13 december zal er een Kerstmarkt gehouden worden, in Dickens-stijl. Men 

zoekt nog figuranten. Men kan zich opgeven bij dhr. Tiebie of mevr. Keizer.  

Op 7 november zal er weer verlichting op het Dorpsplein opgehangen worden. 

Led-verlichting is de bedoeling. De gevelverlichting komt ook nog, maar wanneer 

is nog niet bekend.  

Betaald parkeren een uurtje later laten ingaan: hier zijn de ondernemers het 

mee eens, dhr. Tepas zal contact opnemen met dhr. Tiebie, om gezamenlijk op te 

trekken richting Gemeente. Tevens wordt er gevraagd om een wisselautomaat 

voor kleingeld voor de parkeerautomaten, nu wordt dit gevraagd bij de winkels en 

dit kost veel geld, zij moeten nl. betalen voor het aanleveren en/of kopen van 

rolletjes kleingeld. 

De parkeergarage onder het vernieuwde Dorpsplein blijft een hot item bij 

diverse ondernemers. Er ontstaat binnen de DR opnieuw een discussie hierover. 

Op 21 november komt Sinterklaas aan, rond 15.00 uur op het strand. 

Dorpsplein: Alle “leuke dingen” aangedragen door de DR, zullen waarschijnlijk 

niet doorgaan. Ook het openbaar toilet niet. Dit vindt de DR een slechte zaak en 

dit weegt zwaar!!  

Het Uitvaartcentrum aan de Zeeweg schijnt in de verkoop te staan, de 

Gemeente wil hier van af. De DR houdt een vinger aan de pols. 

 

Groote Keeten: werkzaamheden aan de Rietweg nog steeds niet duidelijk. Dhr. 

Tepas gaat navragen bij de Gemeente. 

 

Zwakke Schakels: voorkeursalternatief: gestroomlijnde kust, 125 m. uit de kust 

van noordzijde van Petten t/m. aansluiting met Den Helder. Dit moet met zand 

gaan gebeuren. De strandhoofden zullen onder het zand verdwijnen. Dit zal 

gecompenseerd worden ten noorden van Julianadorp (foerageergebied voor 

vogels) .Vooroeversuppletie gaat ook gewoon door. 

 

Financiën: Er zijn 2 donaties binnen gekomen, waarvoor dank. 

  

 



  

Notulen 8 oktober 2009. 

Goedgekeurd, met dank aan de samensteller. 

 

Discussie Streekplan NHN en Structuurvisie 2040. 

 

Tot 2 december 2009 mag er gereageerd worden op deze concepten. 

Afgesproken wordt dat dhr. van Gaalen een concept schrijft en dit rondstuurt 

naar alle leden. Dan kan een ieder er naar kijken en eventueel reageren. Dan zal 

de secretaris het schrijven versturen. 

 

Post. 

Geen bijzonderheden. 

 

Rondvraag. 

Dhr. Deekens: kan er op de agenda van de volgende vergadering komen de 

evaluatie van het inloopspreekuur? Dit wordt toegezegd. 

Dhr. Tepas: het loopt weer tegen januari aan, dan houden wij onze jaarlijkse 

nieuwjaarsbijeenkomst. De vraag is of hier wederom belangstelling voor is en of 

er voldoende financiële middelen zijn. Er zal een uitvraag rondgemaild worden en 

er zal een eigen bijdrage nodig zijn. 

Dhr. van Gaalen meldt dat hij vanaf volgende week 5 maanden in Oostenrijk aan 

het werk is en dus niet in staat zal zijn de vergaderingen te bezoeken. Wel blijft 

hij bereikbaar via de mail. 

 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt een ieder voor zijn aanwezigheid 

en inbreng en wenst een ieder wel thuis. 

 

Tot zover het verslag van de vergadering van 5 november 2009. 

De volgende vergadering staat gepland voor 3 december 2009. 

 

Callantsoog, 

13 november 2009. 

 

A. Mooy, 

Secretaris. 

 

 

 

 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


